
Dagsorden Forældrerådsmøde 

 

Dato: 03.06.2025 
Deltagere: Lena, Kitta, 
Nanna, Rikke, Marie, 
Kristine og Sarah og 
Christina 
Afbud:  
Mødeleder:  

Beskrivelse af punkt Aftaler 

Nyt fra Leder og personale 
repræsentant. 

 Der er installeret 
flugtvejsdøre i børnehaven 
og vuggestuen ifm. 
godkendelse af 
bygningerne. Der ligger 
endnu ikke en plan for 
hvornår der sker yderligere.  
Der er 2 
langtidssygemeldinger, så 
vi er til tider lidt presset, 
men vi får det til at fungerer. 

Relationsdag Kunne det ligge om 
eftermiddagen, da det kan 
være svært at få fri hele 
dagen. 
Der er et ønske om, at 
afkorte tidsrummet. 
Der er et ønske om, at det 
afholdes en fredag. 

Christina tager det med 
videre, men det skal 
understreges, at der kun 
var 4 børn der ikke var 
repræsenteret. Det kan 
være svært ift. personale, at 
lægge det om 
eftermiddagen. 
Det kunne være en løsning, 
at forældrene måtte 
deltage.  
Der er ikke noget krav om, 
at man skal blive i hele 
tidsrummet, men det kunne 
måske kortes lidt af, det kan 
også formuleres anderledes 
i invitationen så ingen føler 
sig forpligtiget til at blive. 
Vi er opmærksomme på 
disse punkter til næste 
generationsdag. 

Fernisering Det er uheldigt, at det ligger 
på en dag hvor der er 
planlagt tur og overnatning 
med forårs-sfo. 

Det har ikke været 
mulighed for, at ligge det på 
andre dage grundet div. 
arrangementer.  

Tilbagemeldinger på 
feriepasning  

 Christina skriver ud og 
minder om, at vi rigtig gerne 



vil have tilbagemeldinger på 
feriepasning. 
Måske det kunne være en 
mulighed, at tage på tur til 
Vejlen inden 
feriepasningen, så børnene 
har set stedet. 
Kunne det gå på runde. 

Uro/ro om morgenen inden 
tur (Egeskov) 

Forvirring om morgen inden 
tur. Der mangler enighed 
blandt personalet om 
hvornår børnene skal gøres 
klar osv.  

Der var lagt en plan, men 
nogen ændrede den. 
Personalet vil snakke 
sammen om, hvordan de 
sikre at planen der er lagt, 
bliver overholdt. 
En timer, der viser børnene 
hvornår de skal gøre sig 
klar kunne være en god ide. 

Punkter til 
forældrerådsmøder 

Det er vigtigt, at punkterne 
fremsendes i god tid, så 
dagsordenen kan blive 
sendt ud, samt at personale 
og leder har mulighed for, 
at komme med input, 
såfremt der er behov for 
dette. 
Når punkterne fremsendes, 
er det er god ide med en 
beskrivelse, af punktet, da 
det ellers kan være svært, 
at forholde sig til. 

Det kunne være en ide, at 
lægge dagsordenen ud på 
Aula, så forældrene kan se 
den og melde ind, hvis de 
har punkter de gerne vil 
have med på mødet. 
Christina gør forældrene 
opmærksomme på, at de 
altid kan komme med 
punkter til dagsordenen.  
 

Evt.  Nyhedsbrev fra grupperne – 
der er et ønske om, at der 
skrives både hvilke børn 
der er startet og de børn 
der rykker grupper. 
 
Christina skriver ud til 
forældrene ang. smykker. 
Det er ikke tilladt med 
smykker i børnehaven pga. 
kvælningsfare og 
muligheden for, at hænge 
fast. 

 

 

 


